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Podle uniklých dokumentů vynalezla technologii mRNA
CIA ve spolupráci s WEF a Rockefellerovou nadací
(VIDEO)
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CIA vynalezla technologii mRNA ve spolupráci s nadací Billa a
Melindy Gatesových, Světovým ekonomickým fórem a
Rockefellerovou nadací, dle svědectví jednoho agenta CIA, který
připouští, že vakcíny COVID byly vyvinuty jako biologická zbraň k
ovládnutí lidstva.

Podle agentů a uniklých přísně tajných dokumentů byla pandemie
COVID řízena CIA, aby lidstvo dovedla k úplné kontrole, a vakcíny
mRNA COVID nebyly vyvinuty během operace Warp Speed, ale
připraveny předem, a to prosím nejméně 10 let před vypuknutím
pandemie.

Všechna tato odhalení jsou podložena plně ověřitelnými dokumenty
a zdroji, a pokud tyto informace rozšíříme mezi dostatek lidí, budou
znamenat zkázu pro elitu. Před třemi lety se Klaus Schwab otevřeně
chlubil, že Světové ekonomické fórum a jeho globalističtí páníčci
jsou na cestě k úplné kontrole nad lidskou rasou do roku 2030. Jak
se mýlil.

Bohužel pro globalistickou elitu ustupuje jejich autoritářská vize
mikročipů, venkovních věznic a povinného očkování rychleji, než bys
řekl švec. Lidé na celém světě se probouzejí a elita je nyní v
panickém módu, vyděšená z toho, že se jim dostane spravedlnosti
za zločiny proti lidskosti.
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Schwab se ukázal jako celosvětově nenáviděná postava, když se
obyčejní lidé konečně probudili a uvědomili si jeho agendu zotročit
lidstvo. Jeho podvratné světové ekonomické fórum citovalo
infiltrované vlády po celém světě a řekl, že organizace pronikla do
poloviny kanadského kabinetu. Když se historici ohlédnou za
letošním rokem, bude se vzpomínat na okamžik, kdy globalistická
elita odhalila své akce, ale začala ztrácet kontrolu nad mocí.

Každý týden nyní dostáváme na této frontě další dobré zprávy.
Světová zdravotnická organizace byla nucena pozastavit spuštění
své kontroverzní pandemické smlouvy kvůli odporu milionů občanů,
kteří požadovali spravedlnost za zločiny spáchané elitou během
pandemie. Nemůžeme připustit, aby tuto historickou dohodu, tento
milník v oblasti globálního zdraví, sabotovali.

Uvidíme na norimberském procesu 2.0, kde se budou zodpovídat ze
svých zločinů proti lidskosti. Ještě lepší zprávou je, že seznam
pachatelů, kteří se budou zodpovídat v Norimberku 2.0, se právě
hodně prodloužil, díky svědectví agenta CIA, který přiznal, že
pandemie COVID a mRNA vakcíny byly léta dopředu plánované
CIA. Globalisté se nás všechny snaží učinit chudšími a zničit to, co z
ekonomiky zbylo.

Bidenův režim se do písmene řídí všemi diktáty WF. Doslova chtějí,
abyste nic nevlastnili a předstírali, že jste šťastní. Není to žádný vtip.
Proto jsem se nedávno rozhodl vložit velkou část vlastních úspor do
drahých kovů, zlata a stříbra. Nevěřím bankám, nevěřím vládám a
nevěřím ani velkým technologickým firmám, pokud jde o mé těžce
vydělané peníze.

Na něco se vás zeptám. Věří někdo v této místnosti, že by nebyli
schopni technologii potřebnou k takovému genetickému inženýrství,
k takovému vývoji biologických zbraní, poslat na lidi? Věří někdo, že
takovou technologii vyvinuli laboratoře bez souhlasu ministerstva
obrany nebo CIA?
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Mám pro vás novinku. Věděli přesně, o co jde. Máme o tom spoustu
důkazů. Studie doktora Malone ukázala, že existuje sekvence
dvanácti nukleotidů, kterou našli v patentu Moderny, a která se
dokonale reverzně shoduje s tím, co máme u SARS Covidu. Tento
patent byl dodán v roce 2016. Děkuji Davidu Martinovi, za spoustu
jeho patentových výzkumů. Ale to, o čem vám chci říct je, že podle
našeho případu a údajů a důkazů, které jsme předložili, se
domníváme, že tato nemoc byla skutečně vyvinuta už v polovině
roku 2000, tedy v mém teenagerovském věku.

Na nejasném vzniku pandemie se nepodílelo jen ministerstvo obrany
a CIA. Jsou to všichni obvyklí podezřelí, kteří tvoří globální elitu. V
roce 2021 si společnost Moderna najala a pověřila údajně novou
farmaceutickou výrobní společnost Resilience, aby masově vyráběla
mRNA vakcíny Covid-19 a rozšířila je do celého světa. Tato
společnost má více jmen než P. Diddy, včetně Nano Therapeutics,
Nanosphere Inc.

Podle databázového webu Crunchbase, mezi členy představenstva
a investory spojenými s těmito společnostmi jsou členové Rady pro
zahraniční vztahy, člen představenstva Nadace Billa a Melindy
Gatesových, přidružené společnosti CIA Merrill lynch a
Rockefellerovy univerzity. Kromě toho bývalý komisař FDA Scott
Gottlieb zde působil jako člen představenstva.

Také Nanosphere and Nano Therapeutics, alias Resilience, má
nespočet kontraktů s vládou týkajících se biologické války a
specifických genových senzorů. Aby toho nebylo málo, Resilience
byla dokonce Světovým ekonomickým fórem vybrána, aby vedla
panel o kybernetické bezpečnosti v Davosu. Opravdu si myslí, že
jsme tak hloupí.

Biofarmaceutická společnost hovořila o kybernetické bezpečnosti.
Dobře, ok. Nezapomeňte, že CIA podplatila své vlastní
zaměstnance, aby odmítli teorii o vzniku Covidu v laboratoři ve
Wuchanu.
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„Zpravodajské služby jsou nebezpečně zkorumpované“

Obvinění pocházejí od whistleblowera (informátora), který se přihlásil
do sněmovny, whistleblowera z Ústřední zpravodajské služby. Mám
tady dopis, příslušný dopis od sněmovního výboru pro dohled.
Whistleblower tvrdí, že tým CIA dostal zaplaceno za to, aby změnil
své hodnocení o původu Covidu. Jsme jasně svědky mnoha případů
zneužití moci, ke kterým dochází ve více výkonných agenturách. Zde
vidíme zprávu, která vyšla, a která naznačuje, že šest ze sedmi
analytiků CIA tvrdilo, že jde o laboratorní původ, a že poté náhle
změnili své stanovisko výměnou za nějaký bonus k platu nebo
nějakou finanční kompenzaci.

Není cesty zpět. Mnozí z elity prchají jako krysy a opouštějí
potápějící se loď, zatímco jiní buší na tlačítko paniky v zoufalé snaze
nahradit předáky a postupovat vpřed s ďábelskou krvelačností. Měli
bychom odpustit a zapomenout, udělit jim amnestii a umožnit jim
přeskupit se a změnit značku? Nebo je čas na procesy Norimberk
2.0? Lidé promluvili, a tak to je.

sponzorováno
 
 


